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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE 

Datum: 2021-10-04 

Plats: Bodavallen 

 

Närvarande: Lars Ringkvist, Bobby Manasiev, Magnus Chröisty, Conny Skoglund, Hampus Bååth, 
Tomas Wennström, Maria Caarp. Niklas Wennström, Pernilla Schillerström  

          

Dagordning för protokollet 

1. Mötets öppnande av Lasse 

 

2. Protokoll föregående möte, följande punkter  

Niklas redogör för avtalsförslag som är klart med Intersport. Föreningsdag inbokad och 
närvarande från styrelsen planerar Hampus, Magnus , Conny och Niklas vara Informationen 
om dagen samt shopen läggs ut på Facebook, hemsida samt mejlas ut till ledarna. 

Gå igenom vårt eget lager med tröjor mm görs i veckan och säljas på plats på Boda. 

Medlemsregistret är inte genomgånget av alla lagledare vi flyttar fram deadline till 15 
oktober. Pernilla och Maria har planerat möte med laget. se för att gå igenom vad som ska 
göras innan fakturering av medlems och träningsavgifter. 

 

3. Ekonomi 

Pernilla redogör för ekonomin resultatrapport. Hon har skapat lite fler konton för att få en 
tydligare fördelning av kostnader och intäkter. Ser bra ut från maj 2021 till dagens datum 
ekonomiskt. Finns en del att fakturera som kommer att öka intäkterna bland annat RF SISU 
för ’’prova på aktiviteter’’. Pernilla ska för kontaktuppgifter från Magnus till Jessica för att 
skapa faktura. 

4. Inköp 

Lasse ansvarar för föreningens inköp och på mötet lyfts en del förbrukningsmaterial som 
behöver beställas, så som tejp mm. 

Niklas kollar av med Intersport hur det funkar med beställningar där klubben ska vara med 
och betala del av utrustning. Kommer det redovisas på faktura/ inköpslista vem som beställt 
och vad? 

Kläder till representationslag, värmeoverall med tryck till ledare och zipneck överdelar ska 
köpas in till kontrakterade spelare köps in av föreningen. 

5. Marknad 

Tre nya partners på väg in. 

6. Seniorlag A och B  
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Bobby och Magnus ger en allmän information om nya spelare och var vi står i rekrytering till 
truppen.  Klart att det behövs förstärkning i truppen för att få en bra grund till kommande 
seriespel. 

7. Ungdomssektionen. 

Hampus upplever att han har svårt att hinna med sitt uppdrag pga arbete. 

Klart att de spelar i Syd-väst serie 

U 14 9 manna 

U 10 poolspel 

Inbokat föräldramöte den 5/ 10 där kommer Tomas och Magnus delta från styrelsen. 

Skridskokul- Lasse har pratat med Klas som är intresserad att fortsätta som ledare, kommer 
inte kunna ta allt ansvar dock utan behöver ytterligare vuxennärvaro. 

 

8. Kakförsäljning 

Bobby har varit i kontakt med ett antal kontaktpersoner för respektive lag. 

Har inte riktigt fått någon som tar ansvar i vart team, Lasse jagar vidare och kontaktar Niklas 
för vidare information om kontaktpersoner till försäljningen. 

9. Övrigt 

Niklas redogör för planeringen inför läger 16-17oktober. Planering kvarstår kring mat och 
skriftlig information ’’ett körschema för lägret’’. Conny har kollat upp möjligheten att hyra 
minibuss till och från matcher samt lägret för att kunna samla lite fler och samåka. Fortsätter 
titta på detta med Magnus. Magnus som bokat boende för läger kollar även möjlighet med 
mat och konferensrum för teorigenomgång. 

Slipkurs för att använda slipmaskinen.Niklas kollar med Nikolai och Stolp om de kan leda en 
sådan för att öka kompetensen i klubben att slipa skridskor. Hampus föreslår att se om det 
finns möjlighet att ansöka om en peng till utbildning i all service som behöver göras med 
slipmaskinen. 

10. Mötet avslutas. 

11. Nästa möte: måndag den 8 november klockan 18:00. 

Medskick från Niklas att han har lättare för att delta udda veckor, jobbar inte då. 

     

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


